



Guideline

M1 Business Planning and Management

QUALITY & ESH POLICY

HQ-G-M1-04

<input type="checkbox"/> confidential		<input checked="" type="checkbox"/> Internal
Edited: 15.12.17	Changed: 20.10.2022	Edition: 3

Der Auftrag unserer Organisation ist es, unseren Kunden und Anwendern die beste Qualität, die modernsten Motoren und Aktuatoren zu liefern, die mit den besten Technologien und Komponenten hergestellt werden.

Unsere Organisation produziert und liefert Motoren und Aktuatoren, die für die Automobil-, Medizin- und Baubranche entwickelt und bestimmt sind.

Unsere Organisation ist sich ihres Kontextes bewusst und handelt auf Grundlage der **3Q6S Strategie**, welche die anwendbaren geltenden Bestimmungen bekräftigt, um die Kundenzufriedenheit zu erfüllen und die Kundenerwartungen zu übertreffen.

Unsere Qualität, Umwelt- und Sicherheits-Managementsysteme sind implementiert gemäß:

IATF 16949:2016, ISO 9001:2015, EN ISO 14001:2015, EN ISO 50001:2011 & ISO 26262 Standards
Gesetzliche, behördliche Vorschriften & Bestimmungen
Kundenspezifische Anforderungen

Durch die konsequente Umsetzung festgelegter Regeln, der Sicherstellung angemessener Ressourcen und die Förderung eines starken Mitarbeiterengagements, verpflichten wir uns zur Einhaltung der IMS Anforderungen, zu ihrer kontinuierlichen Verbesserung, zur Vermeidung von Arbeitsunfällen, Verletzungen, Berufkrankheiten, potentieller Unfallsituationen sowie sich aktiv um die Umwelt, CO2 Neutralität und das Energiemanagement zu kümmern.

Diese Elemente definieren und überwachen die Indikatoren in unserem Verbesserungsplan als unsere Hauptziele:

Null Fehler
Null Nacharbeit
Null umweltrelevante Störfälle
Null Unfälle
CO2 Neutralität

Die Geschäftsethik-Politik von Nidec folgt den Grundsätzen bzgl. Anti-Korruption, Anti-Belästigung, Anti-Diskriminierung; stellt sicher, dass die Kriterien zu Datenschutz, Handelskonformität, einer Arbeitsumgebung ohne Interessenkonflikte und Geldwäsche eingehalten werden.

Mit unserer gemeinsamen **CSR** (Corporate Social Responsibility) kommuniziert und arbeitet Nidec mit unseren Partnern entlang der Lieferkette zusammen, um unsere Ziele zu erreichen; respektiert und überwacht die Anforderungen anderer **interessierter Parteien**.

Diese Politik ist innerhalb der Organisation kommuniziert, um das Bewusstsein und die effektive Anwendung im Tagesgeschäft zu fördern.

The mission of our organization is to deliver the best Quality, state-of-the-art motors and actuators, manufactured with best technologies and components to our Customers and Users.

Nidec Corporation manufactures and supplies motors and actuators which are designed and dedicated for the automotive, medical and construction industries.

Our Organization is aware of its context and operates based on the **3Q6S Strategy** which reinforce the applicable regulations in order to meet Customer satisfaction and exceed Customer expectations.

Our Quality, Environment and Safety Management Systems are implemented according to:

IATF 16949:2016, ISO 9001:2015, EN ISO 14001:2015, EN ISO 50001:2011 & ISO 26262 standards
Legal & local regulatory obligations and regulations
Customer Specific Requirements

By rigorous implementation of defined rules, ensuring adequate resources and promoting strong employee engagement, we commit to comply with IMS requirements, to its continuous improvement, to prevention of work accidents, injuries, occupational diseases, to deterrence potential accident situations, to actively care about the environment and CO2 neutrality as well as the energy management.

Those elements define and monitor indicators in our improvement plan towards our main goals:

Zero Defects
Zero Rework
Zero Environmental Incidents
Zero Accidents
CO2 Neutrality

Nidec's Business Ethics Policy complies to Anticorruption, Anti-harrasment, Antidiscrimination, ensures Data Protection Privacy, Trading Compliance, work environment without Conflict of Interests and Money Laundering.

With our common **CSR** (Corporate Social Responsibility) Nidec communicates and works with our partners through the supply chain to archieve our targets, respects and monitors the requirements of other **interested parties**.

This policy is communicated within the organization to promote awareness and effective application in day-to-day operations

General map of edition / change / review and approval

Function <i>NMA</i> Quality Director	Function <i>CFO</i> AMEC EU	Function <i>MD & COO</i> NMA	Function <i>MD & CEO</i> AMEC EU
Revision	Content review	Quality Review	Approval
H.Maierhöfer	U.Denzin	B.Kronawitter	M.Kishida
Date: 20.10.22	Date: 25.10.22	Date: 26.10.2022	Date: 26.10.2022
Signature:	Signature:	Signature:	Signature: